
nopeuttamaan hallintomenettelyjä, jotta parannettaisiin sosiaaliturvaoikeuksien saantia sekä etuuksien myön-
tämistä ja maksamista. Tämän tavoitteen saavuttamiseksi komissio kannustaa sosiaaliturvalaitoksia käyttä-
mään telematiikan palveluja keskinäisessä tietojenvaihdossaan.

(1) KOM(97) 586 lopullinen. Ks. myös tiedonanto henkilöiden vapaata liikkuvuutta käsittelevän korkean tason asiantun-
tijaryhmän suositusten seurannasta, KOM(98) 403.

(2) KOM(98) 259 lopullinen.
(3) Tarkistettu versio on julkaistu EYVL L 28, 30.1.1997.
(4) KOM(98) 779 lopullinen.
(5) EYVL C 5, 9.1.1998.
(6) EYVL L 209, 25.7.1998.

(1999/C 341/077) KIRJALLINEN KYSYMYS E-0121/99

esittäjä(t): Patricia McKenna (V) komissiolle

(2. helmikuuta 1999)

Aihe: Jäteongelman ratkaiseminen

Eikö komissio ole tietoinen, että Euroopan unionissa on tarpeen ryhtyä kiireellisesti toimiin yhä pahenevan
jätteiden hävittämisen ongelman ratkaisemiseksi?

Miksi komissio ei ole vielä antanut tätä aihetta koskevaa direktiiviehdotusta, jossa otetaan erityisesti huomioon
kompostointi, biokaasutuotanto, sähkö- ja elektroniikkajätteet sekä PVC-muovit?

Eikö Euroopan yhteisön perustamissopimuksen 130r artiklan sisältämää ennalta varautumisen periaatetta
sekä periaatteita, joiden mukaan on ryhdyttävä ennalta ehkäiseviin toimiin ja saastuttajan olisi maksettava,
tulisi hyödyntää täysimääräisesti?

Komission jäsenen Ritt Bjerregaardin komission puolesta antama vastaus

(25. maaliskuuta 1999)

Komissio on arvoisan parlamentinjäsenen kanssa yhtä mieltä siitä, että jätteiden syntymisen estäminen on
erittäin tärkeä näkökohta kaikissa jätehuoltojärjestelmissä sekä jätelainsäädännössä. Komissio pyrkii edistä-
mään tuottajan vastuu -periaatetta ja tätä voidaan pitää konkreettisena tapana tukea saastuttaja maksaa
-periaatetta.

Komissio miettii parhaillaan kompostointia koskevaa aloitetta, joka olisi luonnollinen jatko yhteisössä
käytävälle keskustelulle kaatopaikoista. Tähän keskusteluun liittyy ehdotus direktiiviksi (1), jolla pyritään
merkittävästi vähentämään biologisesti hajoavan yhdyskuntajätteen sijoittamista kaatopaikoille. Kyseinen jäte
sopisi erinomaisesti kompostointiin tai biokaasun tuotantoon.

Komissio ilmoitti loppuun käytettyjä ajoneuvoja koskevassa ehdotuksessaan (2), että se selvittää polyvinyy-
likloridi(PVC)-ongelmaa yleisesti ja että yksi tutkimus on parhaillaan käynnissä.

Komission vuoden 1998 työohjelmassa mainittiin ehdotus direktiiviksi sähkö- ja elektroniikkalaitteista
syntyvästä jätteestä. Tätä aihetta koskeva työ on jonkin verran viivästynyt.

(1) KOM(98) 189 lopullinen.
(2) EYVL C 337, 7.1.1997.

(1999/C 341/078) KIRJALLINEN KYSYMYS E-0122/99

esittäjä(t): Patricia McKenna (V) komissiolle

(2. helmikuuta 1999)

Aihe: Torjunta-aineiden käytön vähentäminen unionissa

Milloin komissio aikoo antaa ehdotuksensa torjunta-aineiden ja kasvinsuojeluaineiden käytön vähentämiseksi
kuten se lupasi viidennessä ympäristönsuojelun toimintaohjelmassa, joka on peräisin vuodelta 1992?
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